



香港定向總會

Orienteering Association of Hong Kong

國際定向聯盟成員及中國香港體育協會暨奧林匹克委員會會員
Affiliated to: International Orienteering Federation and Sports Federation & Olympic Committee of Hong Kong, China

聯合名譽贊助人： 施德論先生 楊孝華先生 義務法律顧問： 車偉恒律師
Joint Honorary Patron: Mr. John E. Strickland Mr. Howard Young Honorary Legal Advisor: Mr. Allen W.H. Che

日期： 2016 年 1 月 29 日

致： 各參加者

有關網上系統收費事宜

現時只接受 MasterCard 或 VISA 卡 進行網上付款。請注意，由於您的信用卡交易將會透過 Active Network 於位 [美國](#) 的結算中心結算，部份發卡銀行會收取大約 [0.8%](#) 的海外交易費用 (即每 [HK\\$150](#) 收取 [HK\\$1](#)，視不同銀行而定)，如有任何疑問請向閣下的發卡銀行查詢。

We currently accept VISA and MasterCard for online payment. Please note that as your credit card payment will be processed by Active Network's payment gateway in the [US](#), some credit card issuing banks will charge a handling fee of about [0.8%](#) (or about [HK\\$1](#) for transaction of [HK\\$150](#), but varies from banks to banks) . Please check with your card issuing bank for more details.

香港定向總會